
Verslag bezoek 12 februari 2018 familie Kaplan aan de buurt 

We hebben het plezierig gehouden. Ons doel was alleen om ze te laten zien wat voor een massief 
bouwwerk er voor onze neus zou gaan verschijnen in de hoop tot een inhoudelijke discussie te 
komen.


We hebben ze fotoʼs laten maken en verder het bij een gezellige sfeer gelaten. Natuurlijk hebben 
we gevraagd naar tekeningen en mogelijke aanpassingen maar daar kwam allebei niks uit.


Tekeningen wilden ze niet meer geven (“Er komt iets in de Zevenaar Post”) en aanpassingen t.a.v. 
hoogte of omvang zijn niet aan de orde (“Dan is het niet meer rendabel”).


Hij bevestigde: “Er komt horeca, niks anders, geen alcohol”.


Toen ik begon over de maten van het nieuwe pand, werd dat eerst als sterk overdreven weggezet 
maar nadat ze in de gaten kregen dat ik de exacte maten in mijn hoofd had, werd de discussie 
daarover gestaakt (“We veranderen helemaal niets. Het plan is definitief, anders maken we niet 
genoeg winst”).


Volgens Kaplan komt het Ontwerp Besluit over 2 a 3 weken.


